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Protokoll styrelsemöte S16 2013–09–03

Närvaro: Philip Holgersson Ordförande
Sofia Siljeholm Propagandamästare tillika Sekreterare
Fredrik Åkerberg Källarmästare
Alexander Theofanous Studierådsordförande
Martin Gunnarsson Programmästare
Carl Nilsson Nyman Cafémästare, fr.o.m. §8
Alexander Magnusson Sexmästare, fr.o.m. §6
Per Ahlbom Skattmästare, fr.o.m. §8
Adam Wigren Industrimästare
Gabriel Persson Generalsekreterare TLTH
Johan Rönnåker

§1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan
12:07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Johan Rönnåker

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:

• §11 flyttades till §17.1

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll att godkänna.

§6 Information från
kåren

Gabriel presenterade sig och informerade att han samt Björn Hans-
son är våra nya kårkontakter.
Vidare informerade han att första fullmäktigemötet är om 2 vec-
kor.

Alexander Magnusson kom in i lokalen.

§7 Information från PLD
&& PLC

Inget informerades från PLD && PLC.

§8 Beslutsuppföljning Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen.

Policydokument

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S17.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09ph1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11ssi
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09fa2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?zba08ath
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dat11mgu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10cni
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09am7
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10pah
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dic11awi
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Mästerimärken

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S17.

Facebook

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S19.

Per Ahlbom kom in i lokalen.

Trumset

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S18.

Ventilation i köket

Mötet beslöt att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Inköp av medicinväska

Johan frågade styrelsen om de vill ha en mindre eller en större
förbandslåda.

Carl svarade att under events som utedischot hade det varit bra
med en gedigen förbandslåda.

Per ansåg att det vore bra att ha både ett litet sportkit för småsa-
ker som brännboll och dessutom ett redigare för utedischot och
dylikt.

Philip bad Johan ta fram konkreta förslag som styrelsen kan ta
beslut om.

Mötet beslöt att det ska rapporteras på S18. Beslutsuppföljning-
en ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Philip H. Policydokument S10 2009 S17 2013
Sofia S. Mästerimärken S06 2012 S17 2013

Sofia S. och Philip H. Facebook S03 2013 S19 2013
Martin G. Trumset S06 2013 S18 2013
Fredrik Å. Inköp av medicinväska S11 2013 S18 2013
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§9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor rörande utskottsrapporterna.

§10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

§12 Köksfläkt Philip meddelade att Fredrik kontaktade Cedervall och att han,
samt en ventilationsperson, kom för att titta på ventilationen i
köket. De konstaterade att vi bör införskaffa en kåpa där rökan-
samling kan ske och sedan försvinna ut i sitt eget tempo. En så-
dan i galvat stål skulle kosta 8900 SEK.

Fredrik tillade att det eventuellt tillkommer en kostnad för att
ta ner det vi har för tillfället.

Johan undrade när den nya skulle installeras.

Philip svarade att det kommer ske så snart som möjligt.

Fredrik inflikade att det kommer ta cirka en dag att fixa.

Mötet beslöt att spendera 8900 SEK för att förbättra ventilatio-
nen i köket.

§13 Inköp av klaffbord till
sittningar

Philip informerade att vi har brist på bord under större sittning-
ar samt när vi har events samtidigt som E-sektionen. Vidare fö-
reslog han att vi införskaffar klaffbord i samråd med E-sektionen.
De han hade tittat på fungerade både inomhus samt utomhus
och är för 6-8 personer per bord. Hans förslag var att sektionen
köper in 20 stycken, vilket skulle kosta 8500 SEK totalt.

Johan undrade hur det blir om E-sektionen inte vill köpa borden
med oss - kommer vi äga dem eller kommer de ändå samägas.

Philip svarade att i så fall är det vi som äger de och så kan andra
sektioner få hyra dem för en smärre summa.

Carl frågade om borden kommer få plats i EKEA eller området
däromkring.

Fredrik svarade att de får plats.

Per uttryckte ett önskemål om att få se över ekonomin innan sty-
relsen tar ett beslut. Ventilationen i köket är nödvändigt att fixa
men extra bord är bara trevligt att ha.

Adam undrade om borden kommer hinna användas under noll-
ningen.
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Philip svarade att vi har några krockar med E-sektionen under
nollningen och att en eller två av dem skulle kunna lösas om vi
skaffade borden.

Johan undrade om andra sektioner kanske hyr ut bord. Det skul-
le i så fall kunna vara ett alternativ istället för att köpa in nytt.

Alexander M. svarade att de flesta sektioner har problem med
bord.

Adam yrkade på att skjuta upp punkten till nästa styrelsemö-
te så Per hinner kolla upp om vi har råd med nya bord.
Mötet beslöt att godkänna yrkandet.

§14 Party wagoon Fredrik informerade att Party wagoon inte fungerade så bra i
veckan då den överhettas.

Johan förklarade sin idé på en lösning och informerade att det
max skulle kosta 1000 SEK.

Per undrade hur mycket av Party wagoons budget som är kvar.

Johan svarade att alla slantar har utnyttjats.

Philip tyckte att om vi inte lägger ut 1000 SEK nu så har vi slösat
20 000 SEK.

Alexander M. frågade om Johans lösning skulle fixa problemet
en gång för alla.

Fredrik svarade att det skulle det och att i värsta fall behöver
vi lägga till kylflänsar också.

Per undrade om Party wagoon skulle hinna bli klar innan noll-
ningens slut.

Johan kunde inte lova det.

Mötet beslöt att utöka Party wagoons budget med 1000 SEK.

§15 Svansen till
Spritbolaget

Philip berättade att vi har råkat få med en oproper del i D-sektionens
svans till Spritbolaget. Vidare bad han styrelsen om att säga till
folk om vi hör den sjungas.

§16 Bokbytardagar Philip berättade att staben hade bokbytadag igår och undrade
om styrelsen kanske skulle borde hålla i sådana då och då. Ex-
empelvis i början av varje läsperiod.

Gabriel informerade att bokbytardagarna uppskattas på hans W-
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sektion men att man behöver tänka på hur man redovisar peng-
arna.

Carl tyckte att man kan testa och se hur det går.

Alexander T. meddelade att bokbytardagen igår inte gick som
planerat då det var få som kom för att sälja böcker.

Martin inflikade att man borde marknadsföra bokbytardagarna
bättre.

Johan ponerade att många phaddrar troligen redan hade sålt böc-
ker till sina nollor och att informationen hade behövt gå ut bättre
till de som inte är phaddrar.

Gabriel berättade att hos dem så kommer de flesta till de förs-
ta bokbytardagarna. Folk tröttnar dock efter ett tag då det oftast
är för få som vill sälja.

Carl föreslog att man informerar folk på föreläsningar och dess-
utom affischerar.

Philip yrkade på att diskussionen tas upp igen på nästa styrel-
semöte.
Mötet beslöt att godkänna yrkandet.

§17 Dricka i huset Philip informerade att om man inte föranmält en (för)fest i huset
så får man inte dricka i lokalerna och bad styrelsen säga till folk
om vi skulle se sådant hända.

Per tyckte informationen behöver gå ut till phaddrarna också.

§17.1 Val av funktionärer Cafémästeriet
Funktionär inom Cafémästeriet Alen Lulic (dat11alu)

Källarmästeriet
Vice Källarmästare Peter Seimar (ic09ps1)

Industrimästeriet
Funktionär inom Industrimästeriet Erik Gärtner (ine11ega)
Funktionär inom Industrimästeriet Sandra Olsson (dic12sol)
Funktionär inom Industrimästeriet Tomas Harryson (dic12tha)
Funktionär inom Industrimästeriet Konrad Gjertsson (dat12kgj)

Sexmästeriet
Funktionär inom Sexmästeriet Philip Burenstam Linder (philipbl)

Studierådet
Vice Studierådsordförande Jens Elofsson (ic09je3)

§18 Övrigt Inget diskuterades.
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§19 Meddelanden Inget meddelades.

§20 OFM Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan
13:02.

Mötessekreterare

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Philip Holgersson
Ordförande
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